
Protokół nr 13/VII/2018
 z posiedzenia Komisji ds. Statutów Jednostek Pomocniczych
 VII kadencji Rady Miasta Lublin z dnia 23 października 2018 r.

Posiedzenie Komisji ds. Statutów Jednostek Pomocniczych odbyło się w sali nr 2 w
Ratuszu. Uczestniczyli w nim członkowie Komisji zgodnie z załączoną listą obecności (zał.
nr  1  i  2)  stanowiąc  quorum  niezbędne  do  opiniowania  spraw  objętych  porządkiem
posiedzenia. 
W posiedzeniu uczestniczyli  również  zaproszeni  goście wymienieni  na liście obecności
stanowiącej załącznik nr 2 do protokołu.
Nie był obecny radny Bartosz Margul.
Posiedzeniu przewodniczyła radna Anna Ryfka – Przewodnicząca Komisji.
Posiedzenie trwało od godziny 13:30 do 13:45.  

Porządek posiedzenia:

1.Przyjęcie propozycji zmian statutów jednostek pomocniczych wypracowanych w trakcie
pracy Komisji.

2.Przyjęcie sprawozdania z działalności  Komisji ds. Statutów Jednostek Pomocniczych.

3.Sprawy wniesione.

Porządek został przyjęty i nie złożono do niego żadnych uwag.

Ad 1. Przyjęcie  propozycji  zmian statutów jednostek pomocniczych wypracowanych w
trakcie pracy Komisji.

Jako  pierwsza  głos  zabrała  Pani  Monika  Barczewska  zastępca  dyrektora  ds.
organizacyjnych i  samorządności,  która  stwierdziła,  że   zaistniała  potrzeba  zgłoszenia
jeszcze  kilku  zmian  do  statutów   jednostek  pomocniczych.  Przewodnicząca  Komisji
zaproponowała,  aby  po  przedstawieniu  treści  propozycji  zmian  przejść  od  razu  do
głosowania.   Z  uwagi  na  brak  sprzeciwu  propozycje  zmian  zostały  przedstawione  w
następującej kolejności:
1) w § 1:
ust. 3 otrzymuje brzmienie: „Liczbę członków Rady określa ustawa z dnia 8 marca 1990 r. 
o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2018 r. poz. 994 z późn. zm.).”. (aktualizacja 
publikatora).

Z uwagi na brak uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie propozycję zmiany, która
została przyjęta głosami: 3 głosy „za”, przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się”.

2)w § 7 ust. 2 otrzymuje brzmienie:
„2. Pierwsze posiedzenie Rady zwołuje w terminie do 30 dni od dnia ogłoszenia 
wyników wyborów i przewodniczy jej obradom Przewodniczący Rady Miasta lub 
upoważniony przez niego: Wiceprzewodniczący Rady Miasta bądź Radny Rady 
Miasta z danego okręgu do momentu wyboru Przewodniczącego Rady.”



Z uwagi na brak uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie propozycję zmiany, która
została przyjęta głosami: 3 głosy „za”, przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się”.

3)w ust. 13 zdanie pierwsze otrzymuje brzmienie:
„13. Rozstrzygnięcia w sprawie zgłaszanych wniosków,  w tym wniosków formalnych,
zapadają zwykłą większością głosów, w głosowaniu jawnym, przy czym:”;

Z uwagi na brak uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie propozycję zmiany, która
została przyjęta głosami: 3 głosy „za”, przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się”.

4)po ust. 5 dodaje się ust. 6 i 7 w brzmieniu:
„6. W przypadku nieobecności Przewodniczącego Zarządu, jego zadania, z zastrzeżeniem
ust. 5 zdanie drugie, wykonuje Zastępca Przewodniczącego.
7. Posiedzenia Zarządu są protokołowane. W zakresie protokołu stosuje się odpowiednio
przepisy § 14 ust. 16 i 16 a.”;

Z uwagi na brak uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie propozycję zmiany, która
została przyjęta głosami:4 głosy „za”, przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się”.

Następnie Przewodnicząca Komisji zwróciła się o przegłosowanie zbiorczego zestawienia
wszystkich  propozycji  zmian wypracowanych podczas pracy  Komisji.  Komisja  przyjęła
zestawienie  propozycji  zmian  statutów  jednostek  pomocniczych,  wraz  z  przyjętymi
poprawkami, w głosowaniu: 4 głosy „za”, przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się”.

Ad  2. Przyjęcie  sprawozdania  z  działalności   Komisji  ds.  Statutów  Jednostek
Pomocniczych.

Z  uwagi  na  brak  uwag  Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  sprawozdanie  z
działalności Komisji, które zostało przyjęte w głosowaniu: 4 głosy „za”, przy 0 „przeciw” i 0
„wstrzymujących się”.

Ad 3. Sprawy wniesione.

W  sprawach  wniesionych  Przewodnicząca  poinformowała,  że  wpłynęło  pismo S------
B------ w sprawie  zmiany granic. Z uwagi na zakończenie prac dotyczących granic dzielnic
oraz rozpatrzeniem wniosku  w tej samej sprawie na przedostatnim posiedzeniu Komisja
przyjęła powyższe pismo do wiadomości.

Na tym posiedzenie Komisji zakończono.

Protokółował:         Przewodnicząca Komisji

   Łukasz Kowalczyk          Anna Ryfka


